
Vragen PvdA mbt openluchtfestival De Parade

Zoals het er nu naar uitziet, kan het theater- en concertseizoen 2021/2022 in september 
(mogelijk in iets aangepaste) vorm van start gaan. De Haarlemse bevolking heeft de
afgelopen anderhalf jaar onder een stolp moeten leven, rekening houdend met de
beperkingen als gevolg van de pandemie. Daarom de volgende vragen:

-Wil het college de mogelijkheden onderzoeken om het theaterseizoen een extra feestelijke
start te verschaffen door het openluchtfestival De Parade naar Haarlem te halen in de 
eerste helft van september?

-Een van de mogelijke locaties voor een dergelijk evenement is de nabije omgeving van de 
Veerplas. Is het college bereid hierover in overleg te treden met de directie van het festival?

-Wilt U bekijken of er speciale kortingsmogelijkheden te bedingen zijn voor houders van
een Haarlem- of Zandvoortpas en CJP-pas?

-In overleg treden met de reguliere Haarlemse podia om de reguliere openingsactiviteiten
van het seizoen 2021/2022 te koppelen aan De Parade?

Groet,

John Oomkes
raadslid PvdA


